
Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 18/10 2023 kl. 19.00 i Rytterstuen 

1) Mødedeltagere: Lisbeth, Suzanne, Lea, Marlene, Mia og Michelle 

 

2) Afbud fra:  

Ordstyrer:  

Referent: Michelle 

3) Godkendelse af dagsorden.  

 

4) Godkendelse af referat fra sidste møde.   

 

5) Nyt fra udvalg  

 

a. Økonomiudvalg:  

- Der har været underskud i august og september, men dette er også set i lyset af, at der er 

blevet betalt 50.000 kr. til en ny rideskolepony.  

 

b. Sponsorudvalg: - 

 

c. Stævneudvalg:        

- Balance til stævner:  

2023: Der har været en indtjening på 40.000 kr. på stævner. Dette er uden de interne 

stævner er regnet med.  

- Mia og Lisbeth er gået træt i stævnerne. Mette og Sanni vil gerne holde stævner, hvorfor 

de kaldes ind til et møde, hvor de oplyses om, hvad det indebærer at holde stævne. Dette 

så vidt muligt inden næste bestyrelsesmøde. 

- Hvis ikke der er andre, der vil stå for afholdelsen af stævnerne, skal det vurderes, om HIRK 

skal holde pause med stævner og finde indtægten et andet sted.  

o Kan vi leje klubben ud til nogen der gerne vil holde stævner (kræver evt. en klub 

der ikke holder til et sted). 



o Kan vi lave arrangementer, der ikke er stævner 

o Kæphesteridning er ved at blive kørt i gang. Undervisningstimer søndag 

formiddag. Der laves overslag over dette til næste møde.  

 

Rideskolestævne:  

Forslag til priser for æbleskiver og gløgg til julestævnet: 

Æbleskiver 3 stk. – 30 kr. 

Gløgg – 20 kr. 

 

 

d. Opstalderudvalg:  

- Vi er 16 privatopstaldere nu efter Ulrikke er flyttet.  

- Lukket punkt 

 

- Der kommer en ny opstalder pr. 1/12. Derudover skal der findes 1-2 nye opstaldere. 

 

- Staldskabe: Skabene i foderrum skal tømmes. Brune udlejningsskabe skabe i 

rideskoleende skal tømmes. Hver privatopstalder skal have fire skabe hver nede fra 

rideskoleenden. Der er fem opstaldere der skal have nye skabe.  

Der kommer til at være 15 skabe tilbage til rideskolen. 

 

- Opdatering folde: Der er ro på foldene. Prop skal ind på en fold bag linerne. Det bliver på 

Anettes gamle fold.  

Carlos, Robin og Vallon går nu på fold sammen, hvilket går rigtig godt. De står dog alle 

sammen til salg, hvorfor der kan ske ændringer.  

 

Rideskolefolde: Der er nu tre store rideskolefolde omme bag stalden. Den nye fold er nu 

også i brug. Der går dog for mange på den midterste fold, så personalet skal have kigget 

på, hvordan hestene kan fordeles.  

 

 



e. Hjælperudvalg.  

- Suzanne er ved at få lavet sweatshirt til hjælperne. Der er deadline for at bestille en sidst i 

uge 43.  

 

f. Nyt fra Driften/personale:  

- Lukkede punkter  

 

g. Rideskolen:  

- Den nye rideskolehest fungerer godt. Samme ejer har en til hest, der evt. kan være 

interessant.  

 

6) Nyt fra Kommune, Miljø, DRF og D3.(De ansvarlig for området fremlægger, hvis der er nyt 

siden sidste møde) 

- 

 

7) Evt. 

 

8) Næste møde d. 13.11.23 

 


